
Geachte leden van de gemeenteraad,

Graag willen wij als crosscommissies van de dorpen het standpunt over het gebruik van bouwgrond
voor autocross laten herzien door de gemeenteraad. Wij zijn van mening dat het toestaan van

autocross op bouwgrond een mooie kans is voor de autocross in de Noordoostpolder.

Autocross een populair evenement in de Noordoostpolder die veel mensen aantrekt. Het biedt een 
geweldige gelegenheid voor de lokale bevolking om samen te komen en te genieten van een dag vol

adrenaline en opwinding.

Met 'Meer plezier en vertier' en 'Samen op weg naar een bruisend nachtleven' dienden respectievelijk

VVD en D66 moties in met welluidende titels. Volgens Jasper van Os is zijn voorzet geen

verkiezingsactie We krijgen veel signalen dat er te weinig te doen is in de Noordoostpolder.

In onze ogen een mooie kans om invulling te geven aan de motie van vorig jaar februari!

Door de prijsstijging van akkerbouwgrond en het niet gebruik mogen maken van pachtgronden

worden cross mogelijkheden schaars voor veel dorpen.

Wij willen benadrukken dat wij begrijpen dat er wellicht zorgen zijn over het gebruik van bouwgrond
voor autocross, richting de bodemvervuiling. Wij zijn echter van mening dat deze problemen
doormiddel van de huidige staat van de crossauto’ s en eisen die hieraan gesteld worden zeer sterk

verbeterd zijn ten opzichte van hoe het ‘ vroeger’ ging. Denk hieraan de verplichte milieumatten
onder de auto’ s en het gebruik van biologisch afbreekbaar koelvloeistof of water als koelmiddel.

Kortom, wij zijn voorstander van het gebruik van bouwgrond voor autocross en we hopen dat u ons

standpunt zult overwegen bij het nemen van beslissingen over deze kwestie.

Met vriendelijke groet,

Autocross Noordoostpolder


